

Thank you for your interest in Ajman University Hostel.

1. To book a room, please follow the steps below for housing reservations per semester: Submit an accommodation reservation e-Request online through the O.R.S site: <https://ors.ajman.ac.ae/Requests/NewRequest.aspx>.
2. Submit an E-request to add a new request under Finance for hostel payment and deposit.
3. Click "Pay deposit housing" to pay a refundable AED 1000 insurance deposit (for new students only; one-time payment). The reservation will not proceed without payment of the deposit.
4. Make the payment by visiting the Office of Finance at the University, or online via E-request at <https://mysis.ajman.ac.ae/ssomanager/c/SSB>, or through bank transfer/direct deposits:
 - o **Bank:** Ajman Bank, Khalifa Branch - Ajman
 - o **IBAN:** AE720570000017482222011
 - o **Account Number:** 017482222011
 - o **Swift Code:** AJMNAEAJ

Note: Please send a copy of the bank transfer slip to the Office of Finance at: finance@ajman.ac.ae. Make sure to mention the student's name, ID number, and the purpose of the payment.

For further information, please send an official email request to the Female Hostel at hostelpermit@ajman.ac.ae or to the Male Hostel at a.hassan@ajman.ac.ae. Include the student's name, ID number, and contact details in your email.

شكراً لاختياركم السكن الطلابي في جامعة عجمان.

1. لحجز غرفة، يرجى اتباع الخطوات التالية لإتمام حجز السكن لكل فصل دراسي: قدم طلب حجز سكن إلكتروني عبر موقع O.R.S من خلال الرابط التالي: <https://ors.ajman.ac.ae/Requests/NewRequest.aspx>
2. قدم طلباً إلكترونياً لإضافة طلب جديد تحت قسم المالية لدفع رسوم السكن وإيداع التأمين.
3. انقر على "دفع تأمين السكن" لدفع تأمين قابل للاسترداد بقيمة 1000 درهم إماراتي (للطالبات الجدد فقط: دفعة واحدة). يرجى ملاحظة أنه لن يتم الموافقة على الحجز بدون دفع التأمين.
4. يمكنك دفع الرسوم من خلال زيارة مكتب المالية بالجامعة، أو عبر الإنترنت من خلال الرابط التالي: <https://mysis.ajman.ac.ae/ssomanager/c/SSB>. أو عن طريق التحويل البنكي/الإيداعات المباشرة:

- o البنك: بنك عجمان، فرع خليفة - عجمان
- o رقم الأيبان: AE720570000017482222011
- o رقم الحساب: 017482222011
- o رمز السويفت: AJMNAEAJ

يرجى إرسال نسخة من إيصال التحويل البنكي إلى مكتب المالية عبر البريد الإلكتروني finance@ajman.ac.ae. كما يرجى التأكد من تضمين اسم الطالبة، والرقم الجامعي، وتفاصيل الغرض من الدفع.

لمزيد من المعلومات، يرجى التواصل مع سكن الطالبات على العنوان: hostelpermit@ajman.ac.ae أو مع سكن الطلاب على العنوان: a.hassan@ajman.ac.ae. مع ذكر الاسم، والرقم الجامعي، ورقم الهاتف الخاص بكم.